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VERSLAG INFO-AVOND ZONNEPARK NUNHEM  
Aldenghoor Haelen  
23 september 2020 

 
 

Aanwezig:  
- Namens Leudal Energie (LE): Joost van Beek (JvB, voorzitter), Har Geenen 

(HG, bestuursadviseur), Hans Dings (HD, notuleert deze avond); 
- Namens werkgroep Zon: Piet Jacobs en Wilhelmina Hoedjes (tevens namens 

Studiegroep Leudal). Ook aanwezig: Jan Vossen (interesse / deskundige); 
- 13 omwonenden (conform presentielijst). 
 
------------------------------------------------------------------------------------------------------------ 

 
1. Opening 

JvB opent de vergadering om 19:30 uur en heet iedereen welkom. Gelukkig 
hogere opkomst dan vorige keer in Nunhem. 
JvB geeft allereerst een korte introductie van LE en haar werkzaamheden.  
De omwonenden stellen zich ook kort voor. 
Naar aanleiding van de introductie wordt het begrip PostcodeRoos (PCR) nader 
toegelicht, ook gezien het lopende project in Neer. (Fiscaal) Voordeel voor 15 jaar 
voor leden van LE, maximaal voor eigen stroomverbruik. Komende jaren nieuwe 
regeling; mogelijk minder voordelig. 

 
2. Presentatie 

HG geef vervolgens een PowerPoint presentatie van het beoogde zonnepark in 
Nunhem. Deze presentatie zal worden gemaild. Hij begint met een situatieschets 
en licht deze toe. Daarna het plan in hoofdlijnen: 
- kleinschalig (2,5 ha); 6500 panelen; max 2,05 Mw; goed voor 540 huishoudens; 
- terrein eigendom familie Graef; er is al een overeenkomst; 
- bestemming “landbouw”, moet gewijzigd worden; 
- december 2019 principeverzoek ingediend; akkoord kwam pas na vaststelling 
nieuw beleid van de gemeente in april 2020; 
- na ruimtelijke onderbouwing is in begin juli 2020 vergunningsverzoek ingediend; 
- er ligt een Enexis aansluiting van 1,75 Mw (max opbrengst is bewust hoger); 
- er ligt ook een blusput voor de brandweer; 
- terrein en natuur: dassenburcht in wal bij trafo is waarschijnlijk verlaten; 
omheining her en der slecht; aandacht voor de ecologische inrichting: 
natuurwaarde stijgt. Plan is getoetst op archeologie (vuilstort); waterinfiltratie, 
geluid (bij trafo en omvormers), (brand-)veiligheid, straling, stikstofdepositie en 
lichtreflectie (donkere panelen met coating). 
- Voortgang: begin november vergunning ??, eind november SDE++ aanvraag en 
vervolgens financiële afronding; voorjaar 2021 contract Enexis en najaar 2021 
start bouw?? 
- net als bij een windpark komt er een omgevingsfonds van beperkte omvang 
(1000 a 1500 euro per jaar?),  
- een deel van de panelen (300 a 400?) zal mogelijk ter beschikking worden 
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gesteld voor een PCR mits dan nog financieel interessant. 
- totale investering 1,4 miljoen euro, waarvan 15% a 20% ingebracht moet 
worden als Eigen Vermogen. Leden kunnen hierin investeren, omwonenden 
kunnen daarbij voorrang krijgen; rendement 3% a 5%? Begrip “omwonende” 
moet nog nader worden gedefinieerd. 

3. Vragenronde 
Na de presentatie is er tijd voor vragen: 
 Wordt er bij de aankoop van de panelen rekening gehouden met de 

Nederlandse markt?  
Lastig, meer dan 95% komt uit China. Mensen die panelen nodig hebben voor 
het eigen dak, kunnen eventueel meeliften bij de aankoop. Wel zelf (laten) 
leggen.  

 Hoe kan er in dit plan geïnvesteerd worden?  
A. Alleen leden van Leudal Energie! 
B. Deelnemen bij de inleg van eigen vermogen (lening aan de coöperatie), 
redelijke rente; bedragen staan niet vast, denk aan minimum 250 en maximum 
10.000 euro. 
C. deelnemen aan PostcodeRoos (mits dan nog rendabel) voor het eigen 
energieverbruik door aanschaf “eigen” panelen in het plan. Nieuwe regels 
PCR zijn nog niet bekend. In PCR in Neer is nog ruimte! Nu deelnemen in 
Neer is voordeliger en zekerder dan wachten op de PCR in dit plan. 
Kleinkinderen mogen ook investeren met geld van opa en oma mits tenminste 
18 jaar en lid Leudal Energie. 

 Waarom niet het hele investeringsbedrag door inleg van eigen leden?  
De rente op een bancaire lening is lager en dat maakt het plan rendabel. 

 Wordt er met de hoogte van de panelen rekening gehouden met beweiding 
door bijvoorbeeld schapen? Ja zeker, maar er zijn ook regels van de 
gemeente, ook voor de zichtbaarheid (hier geen probleem door de wal). 

 Hoe zit LE de ontwikkeling van deze plannen op de lange termijn? 
Verschralende maatregelen, dalende energieprijs, concurrentie commerciële 
partijen? Veel zaken zijn nog onzeker en veel factoren wijzigen nog, maar 
makkelijker wordt het niet. 

 Waarom is er gekozen voor een maximumvermogen van 2,05 Mw terwijl de 
kabel maar goed is voor 1,75 Mw? Wat gebeurt er bij die pieken? 
Bij pieken boven de 1,75 Mw valt de stroom(-opbrengst) weg, maar over het 
hele jaar zijn dit maar incidenten en is het over het geheel beter om voor een 
hoger maximum-vermogen te kiezen.  
Aanleg van een zwaardere kabel is te duur; niet rendabel. 
Toekomst wellicht opslag in batterijen (nu ook nog duur) en mogelijkheid voor 
een laadstation voor auto’s aan de Napoleonsweg? 

 
4. Sluiting 

De bijeenkomst wordt om + 21.00 uur gesloten. De voorzitter wijst iedereen nog 
op de duurzaamheidskrant die binnenkort bij iedereen in de bus valt. 
 


